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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

    

 
Številka: 0130-82/2020-6 
Datum: 17.06.2020 
 
 
.  

Z A P I S N I K 
 

9. redne  seje Sveta mestne četrti, ki je bila v torek, 16. junija  2020 ob 19.00  v 
sejni sobi na sedežu mestne četrti, Na trati 2. 

 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Ivan Weixl, Ivan Gregurič, Marija Stolnik, Alojz Roj, Slavica Petek, Aleš 
Antolinc, Nadja Emeršič 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Diana Slekovec, referent 
 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Nastja Gajser, Miroslav Mihalič, Halim Berro, Slavica Senekovič 
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Sebastijan Marin 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 8. redne  seje 
4. Poročilo s sestanka Komisije za komunalne zadeve 
5. a.) Čistilna naprava v Dogošah 

b.) Gramoznica Dogoše  
6.  Podaljšanje pogodbe za opravljanje storitev čiščenja prostorov Mestne četrti     
Brezje-Dogoše-Zrkovci s čistilnim servisom ZKZ d.o.o.   
7.  Vprašanja in pobude 
8.  Razno 
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1. 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Predsednik sveta, Oton Štrucl  pozdravi prisotne. Ugotovi, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 8 članic in  članov  sveta MČ od 
izvoljenih 13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za 
legitimno nadaljevanje seje.   
 
 
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Pripomb na 
predlagani dnevni red ni bilo, zato so na predlog predsednika soglasno z 8 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
 
1. SKLEP: 
Svet Mestne četrti sprejema dnevni red 9. redne  seje sveta Mestne četrti: 
 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 8. redne  seje 
4. Poročilo s sestanka Komisije za komunalne zadeve 
5. a.) Čistilna naprava v Dogošah 

b.) Gramoznica Dogoše  
6.  Podaljšanje pogodbe za opravljanje storitev čiščenja prostorov Mestne četrti     
Brezje-Dogoše-Zrkovci s čistilnim servisom ZKZ d.o.o.   
7.  Vprašanja in pobude 
8.  Razno 
 
 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika 8. redne seje 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Točko je odprl predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi.  
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi zapisnika 
in z 8 glasovi ZA  sprejeli: 
 
 
 
  
2. SKLEP:   
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik  8. redne seje, z dne 
03. marca 2020 
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4. 
Poročilo s sestanka Komisije za komunalne zadeve 

 
  

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Poročilo poda predsednik komisije, Alojz Roj. Predstavi predloge 
za obisk podžupanje, mag. Helene Kujundžič Lukaček v naši mestni četrti. Predlogi, 
ki so jih sprejeli na sestanku komisije so: 
 

1. Terenski ogled lokacij: 
 

 Igrišče v Brezju  - (Brezje) 

 Brv čez Stražunski potok – (Brezje) 

 Prehod za pešce in pločnik v križišču Dupleške ceste in Ul. Kirbiševih – 
(Dogoše) 

 Pločnik na Dupleški cesti od križišča z Ul. Kirbiševih v smeri proti 
Dupleku – (Dogoše) 

 Izliv fekalnih vod v ulici K brodu – (Zrkovci) 

 Postavitev nove avtobusne postaje pri Fibkomercu – (Zrkovci) 
 

2. Vrnitev na sedež MČ in na sestanku predstavitev doslej nerešenih zahtev komunale 
in prometa: 

 

 Izgradnja kanalizacijskega omrežja v ulici  Za peklom 

 Ureditev križišča na regionalni cesti (Dupleška cesta pri gasilskem 
domu). Predlog je ureditev križišča s krožnim prometom 

 Izgradnja pločnika na eni strani cestišča v ulici Na gorci 

 Pokritje kanala v Stražunu  

 Razbremenilnik meteornih voda 

 Ureditev lastništva igrišča v Brezju 

 Plinifikacija  

 Označitev kolesarskih poti na Dupleški cesti 

 Prometna signalizacija, postavitev ogledal v križiščih, namestitev 
hitrostnih ovir… 

 Dograditev vrtca v Brezju 
 
 

Po kratki razpravi se člani Sveta strinjajo s predlogi komisije. 
 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 

z  8 glasovi ZA sprejeli: 

 
3. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani in potrdi predloge 
Komisije za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja 
 
in 
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4. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci predlaga, da se zaradi zaprtja 
bankomata v Brezju  seznanijo mediji 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

5. 
a.) Čistilna naprava v Dogošah 

b.) Gramoznica Dogoše 
 

 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. 
Predsednik Sveta v kratkem obrazloži problem odpadnega blata. Na pritisk iniciative 
se je problem obravnaval na seji mestnega sveta. Možne so bile tri variante za odvoz 
oz. predelavo odpadnega blata, mestni svet se je odločil za zvišanje položnic Snage. 
Ivan Gregurič člane seznani s aktivnostmi iniciative Dogoše. Odpre razpravo. V 
razpravi so sodelovali vsi prisotni člani Sveta. 
Po razpravi  so na  predlog predsednika prisotni glasovali in z 8 glasovi  ZA  sprejeli: 
 

 
5. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani z pozivom iniciative  
Dogoše za sklic sestanka na temo odpadno blato v Dogošah in apelira na MOM, 
da se sestanek skliče čimprej ter se najde trajna rešitev tega problema 
 
Glede gramoznice v Dogošah pa predsednik pove, da se boji, da bi tja začeli odvažati 
odpadno blato. Trenutno je zemljišče v najemu Gokopa, ki pa najemnine ne plačuje že 
nekaj let. Zadeva se bo obravnavala na naslednji seji mestnega sveta. Največji 
problem je sedaj sanacija gramoznice. Alojz Roj pove, da je potrebno poklicati 
inšpekcijo, da preveri trenutno stanje. 
 
Po razpravi  so na  predlog predsednika prisotni glasovali in z 8 glasovi  ZA  sprejeli: 
 
6. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani z aktivnostmi glede 
gramoznice Dogoše. 
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6. 
Podaljšanje pogodbe za opravljanje storitev čiščenja prostorov Mestne četrti     

Brezje-Dogoše-Zrkovci s čistilnim servisom ZKZ d.o.o.   
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Predsednik pove, da je potrebno podaljšati pogodbo. Predlaga, da 
se pogodba podaljša za eno leto. Posebnost pri sprejemanju sklepov je v tem, da MOM 
predvidoma za l. 2020-2021 načrtuje skupno javno naročilo storitve čiščenja prostorov 
vseh MČ in KS, kot ožjih delov mestne občine. MOM ima do tega zakonsko obvezo, 
MČ in KS so do sedaj posredovale podatke o storitvah čiščenja v prostorih, razpis za 
oddajo ponudb izvajalcev še ni bil objavljen. Glede slednjega se je potrebno ravnati 
skladno z navodili MOM in temu primerno prilagoditi izvajanje sklepov. 
 
Po kratki razpravi  so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8 glasovi 
ZA sprejeli: 

 
7.SKLEP: 
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci podaljša pogodbo za opravljanje 
storitev čiščenja prostorov Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci s čistilnim 
servisom ZKZ d.o.o. do 30.06.2021 
 
 
 

7. 
Vprašanja in pobude 

 
Predsednik izpostavi problem zobozdravnice, ki obratuje v stavbi. Ker imajo strog 
režim glede dezinfekcije, je nastal problem s člani Društva upokojencev, ki izvajajo 
svoje aktivnosti v času obratovanja ambulante. Le-ti namreč ne upoštevajo priporočil 
NIJZ. Člani Sveta predlagajo, da se jih opozori za dosledno upoštevanje priporočil. 
Ivan Weixl se ne strinja s predlogom. 
 
Po kratki razpravi  so na  predlog predsednika prisotni glasovali in s 7 glasovi ZA in 1 
GLASOM proti sprejeli: 
 
8.SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci je sprejel sklep, da se brezplačne aktivnosti v 
prostorih mestne četrti izvajajo v času, ko Zobna ambulanta Sabine Ajdnik ne 
obratuje ter se strogo upoštevajo priporočila NIJZ. Hkrati opozarjamo na 
dosledno upoštevanje hišnega reda. Spremembe veljajo do nadaljnjega oz. 
preklica. 

 
Alojz Roj predstavi pobudo, da bi v mestni četrti na zemljišču nasproti cerkve postavili 
tržnico. V mestni četrti bi se tako lahko predstavili domači kmeti in ponudili svoje 
izdelke. Člani Sveta se s predlogom strinjajo. 
 
Po kratki razpravi  so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 8 glasovi 
ZA sprejeli: 
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9.SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci vlaga pobudo za postavitev stojnic za tržnico na 
parc. št. 952 K.O. Brezje 
 
 
 
Alojz Roj postavi vprašanje kaj je s članom Sebastijanom Marinom, ki ne hodi na seje 
Sveta. Referentka pove, da je potreben samo njegov odstop. Alojz Roj se zadolži, da 
pridobi njegovo odstopno izjavo. 
 
 
 
 

8. 
Razno 

 
 
Pod točko razno ni bilo razprave, zato se predsednik zahvali prisotnim za sodelovanje 
in sejo zaključi ob 21.30. 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Oton ŠTRUCL 
 
 
Poslano: 
 

- članicam in članom sveta mestne 
četrti 

 


